
 

 

   

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Deurne, 8 november 2016 
Onze ref.: Duijnhoven/Megastal Verhagen – 20150685 /   
Uw ref.:  
Behandelaar: N.M.C.H. Crooijmans 
E-mail direct: n.crooijmans@gca.nl 
 
Geacht raadslid, 
 
Graag vraag ik namens mijn cliënten (reactiegroep De Bleieven) uw aandacht voor het 
volgende. 
 
Volksgezondheid en intensieve veehouderij is de afgelopen jaren een hot item geweest. Het 
laatste VGO rapport heeft tevens gezorgd voor veel discussie en ook een opdracht om een 
nader rapport op te stellen voor aanvullende onderzoeken. Dit onderzoek wordt begin 2017 
verwacht.  
 
Op 27 september 2016 heeft het college van Gedeputeerde Staten aan alle colleges van de 
Brabantse gemeenten een brief gestuurd waarin wordt gewezen op dit onderzoek. In de 
brief van 27 september 2016 wordt verwezen naar de brief van juli 2016 waarin destijds 
werd verzocht om bij  nieuwe en lopende vergunningaanvragen van veehouderijen een 
zorgvuldige afweging te maken met het oog op de volksgezondheid.  
 
Verder verwijst het college van GS naar de onderzoeken die op dit moment worden 
uitgevoerd en met name op het rapport dat begin 2017 wordt verwacht. Om te voorkomen 
dat omwonenden onnodige gezondheidsrisico’s lopen als gevolg van de vergunningverlening 
tijdens de komende periode (het voorkomen van grotere knelpunten op de komende 
risicokaart) heeft het college van GS de colleges van alle Brabantse gemeenten verzocht om, 
wanneer sprake is van een vergunningaanvraag met een risicovolle ontwikkeling, in gesprek 
te gaan met de aanvrager en te bezien of de aanvraag kan worden ingetrokken, aangepast of 
besluitvorming kan worden uitgesteld. Op korte termijn wordt de definitieve versie van de 
notitie handelsperspectieven verwacht die gemeenten kunnen gebruiken bij de vraag of 
bepaalde ontwikkelingen doorgezet moeten worden.  
 

Gemeente Sint-Oedenrode 
Postbus 44 
5490 AA  ST OEDENRODE 
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De kern van deze oproep is helder. Stop en stel in ieder geval vergunningverlening van 
risicovolle ontwikkelingen (denk aan een megastal) uit tot dat er duidelijkheid is ontstaan 
over de gevolgen van dergelijke ontwikkelingen.  
 
Wethouder Van Burgsteden heeft eerder cliënten per e-mail toegelicht dat de gemeente 
Sint-Oedenrode tot een uiterst zorgvuldige afweging komen in dit verband. Om die reden 
heeft de gemeente advies gevraagd bij de GGD over het plan van Verhagen. Dit advies wordt 
medio november 2016 verwacht volgens de wethouder. Daarnaast wordt vanuit de 
gemeente Sint-Oedenrode de Milieueffectrapportage ter inzage gelegd en de commissie mer 
advies gevraagd hierover. Daarna zal, rekening houdend met de oproep van de provincie, 
een afgewogen besluit worden genomen.  
 
Uit de reactie van de wethouder leid ik af dat de procedure ten aanzien van de MER wordt 
doorgezet en dat daarop eenieder kan reageren. Namens cliënten verzoek ik u nadrukkelijk 
om, gelet op de dringende oproep van het college van GS, de behandeling van de aanvraag 
on hold te zetten in afwachting van de onderzoeken in 2017. Door de procedure door te 
laten lopen ontstaat mogelijk de situatie dat de GGD een advies geeft in november 2016 dat 
vervolgens weer wordt weersproken door de onderzoeken begin 2017. Dat lijkt mij niet de 
meest zorgvuldige procedure. De kans bestaat namelijk dat het rapport van GGD 
onvoldoende diepgang heeft terwijl de nieuwe rapporten in 2017 meer diepgang en 
duidelijkheid kunnen bieden. 
 
Daarnaast hebben cliënten zelf een onderzoek laten uitvoeren naar de achtergrondbelasting 
in het gebied bij de komst van een megastal. De uitkomsten zijn en helder en laten zien dat 
een dergelijke ontwikkeling niet past in het gebied. Een reden te meer dus om de 
besluitvorming omtrent de megastal aan te houden.  
 
 
Kortom: gelet op de het uitgevoerde onderzoek in opdracht van cliënten, de uitkomsten vna 
het VGO onderzoek, de onrust binnen de gemeenschap en de dringende oproep van het 
college van GS verzoek ik u de behandeling van de aanvraag aan te houden.  
 
Vriendelijke groet, 
Goorts + Coppens 
 

 
 
Niels Crooijmans 
Advocaat 
 
 
 



 

 

   

 


